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Beste raads- en burgerleden 
 
 
Tijdens de behandeling van de raadsbesluiten voor de nieuwe bezwaarschriftenprocedure is 
toegezegd om na het eerste halfjaar deze procedure te evalueren en uw raad hiervan op de hoogte 
stellen.  
 
Er zijn tot nu toe twaalf bezwaarschriften ontvangen die onder de nieuw procedure vallen, waaronder 
één bezwaarschrift dat diende te worden aangemerkt als beroepschrift en is doorgezonden naar de 
rechtbank. Drie van de twaalf bezwaarschriften zijn in 2024 ontvangen, maar daar was voor het einde 
van het jaar nog geen hoorzitting onder de oude procedure voor gepland. Daarom vielen deze 
automatisch onder de nieuwe procedure. Op dit moment zijn drie van de twaalf bezwaren nog niet 
afgehandeld. Wat opvalt, is dat in 2025 bijna alle bezwaarschriften tot nu toe zijn gericht tegen feitelijk 
of privaatrechtelijk handelen. In beginsel is de bezwaarschriftprocedure in de Algemene wet 
bestuursrecht (Awb) enkel bedoeld voor bestuursrechtelijke besluiten. Desondanks zijn deze 
bezwaarschriften niet enkel met een niet-ontvankelijkverklaring afgedaan. 
 
Voor geen van de afgehandelde bezwaarschriften is het nodig geweest om een hoorzitting te plannen. 
Deze zijn op verschillende manieren minnelijk afgehandeld. Eén bezwaarschrift is ingetrokken, nadat 
een minnelijk gesprek met de portefeuillehouder heeft plaatsgevonden, en twee bezwaren zijn 
ingetrokken nadat het primaire besluit is gewijzigd. Drie van de afgehandelde bezwaren zijn 
ingetrokken nadat is uitgelegd dat tegen privaatrechtelijk handelen geen bezwaar in de zin van de 
Algemene wet bestuursrecht kan worden ingediend en dat dit op basis van de overeenkomst verder 
wordt opgepakt. Eén bezwaar is ingetrokken nadat de feitelijke situatie ter plekke is gewijzigd. 
Slechts eenmaal is een bezwaar niet-ontvankelijk verklaard en dit was omdat de benodigde gegevens 
niet zijn aangevuld. 
 
Doordat de bezwaren allemaal in het voortraject zijn ingetrokken kan de werking van de externe 
commissie nog niet geëvalueerd worden. Wel is te zien dat door meer aandacht te besteden aan het 
minnelijke traject onnodig formaliseren voorkomen kan worden. Bij bezwaren zoals de meerderheid 
van de bezwaren dit jaar heeft een inwoner hier ook meer aan dan aan een formeel advies, aangezien 
dat hoogstwaarschijnlijk zou neerkomen op een niet ontvankelijk bezwaar, zonder dat er inhoudelijk is 
gekeken naar het probleem. 
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